

UNTUK SIARAN SEGERA

KHAZANAH UMUM KETUA PEGAWAI PELABURAN BAHARU

KUALA LUMPUR, 6 MAC 2024 - Khazanah Nasional Berhad ("Khazanah") dengan sukacitanya mengumumkan pelantikan Datuk Hisham Hamdan sebagai Ketua Pegawai Pelaburan ("CIO") baharu, berkuat kuasa pada 6 Mac 2024.

Pelantikan Datuk Hisham Hamdan sebagai CIO baru membolehkan kami memberikan lebih tumpuan kepada memperkukuhkan keupayaan Khazanah sebagai sebuah institusi pelaburan dan mencipta kapasiti dan keupayaan baru, terutamanya untuk mencapai matlamat penciptaan nilai dan impak kami.

Pengarah Urusan Khazanah, Dato' Amirul Feisal Wan Zahir, berkata, "Kami ingin mengucapkan tahniah kepada Datuk Hisham Hamdan atas pelantikan sebagai CIO Khazanah Nasional. Kami berharap pengalaman dan pengetahuan Datuk Hisham akan menyumbang kepada kejayaan berterusan Khazanah dalam mencipta nilai dan memberikan pulangan kepada masyarakat Malaysia. Kami yakin pelantikan ini akan lebih memperkukuhkan komitmen kami kepada kecemerlangan dalam pengurusan pelaburan."

Datuk Hisham Hamdan menyertai Khazanah pada April 2011 daripada Sime Darby Berhad. Beliau pernah menyandang beberapa jawatan kanan termasuk Pengarah Eksekutif Pasaran Awam dan jawatan kanan lain di bahagian strategi dan pembangunan perniagaan, kesihatan, tenaga dan utiliti, serta turut berkhidmat di China. Datuk Hisham juga merupakan Pengerusi UEM Sunrise dan Ahli Lembaga Pemegang Amanah Khazanah Research Institute. Sebelum ini Datuk Hisham turut pernah memegang jawatan sebagai Pengerusi UDA Holdings Berhad, Ahli Lembaga Pengarah Iskandar Investments Berhad, dan Ahli Lembaga Pengarah ValueCap.

Beliau memegang dua ijazah dalam bidang Kejuruteraan Kimia dan Pengurusan Perindustrian daripada Purdue University, Amerika Syarikat. Beliau juga pernah mengikuti Program Pengurusan Lanjutan di Harvard Business School.

TAMAT

For further information, please contact Sherliza Zaharudin at +603 2034 0000 or email sherliza.zaharudin@khazanah.com.my.

About Khazanah Nasional Berhad

Khazanah Nasional Berhad ("Khazanah") is the sovereign wealth fund of Malaysia entrusted to deliver sustainable value for Malaysians. In line with its long-term strategy of Advancing Malaysia, Khazanah aims to deliver its purpose by investing in catalytic sectors, creating value through active stewardship, increasing its global presence, as well as building capacity and vibrant communities for the benefit of Malaysians.

For more information on Khazanah, visit www.khazanah.com.my